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Před půlrokem jsem zde líčil svou účast v konkursu do televize HBO. Jak Siréna jsem lákal
srandisty z našeho rybníčku, at´ na konkurs HBO také hupnou…

  

Výsledek se dostavil.                    Právě začaly podzimní veřejné zkoušky na natáčení (divadlo
Na Dobešce)  a už tam nejsem od nás jak siroteček. Ve středu 14.10. docílil na tomto jevišti
mocného úspěchu  (jak  jinak, že)  Arnošt Frauenberg.  Chvíli kecal, chvíli hrál a diváctvo se
mohlo potrhat smíchy. Chlapec sklidil opakovaně potlesk na otevřené scéně. To když klábosil o
Českých energetických závodech. I jeho písně se setkaly s vlídným porozuměním  diváctva (tím
porozuměním míním chechtání).

  

Dalším bojovníkem je můj nadřízený v Panelfotrech - kapelmajstr Jirka Kyncl.         Na
konkursu zahiphopoval a hned ho vzali. Moc pochvalně o něm mluvil pan režisér v zákulisí, já to
slyšel!! Počítám, že na další veřejné zkoušce (bude 20.11. opět Na Dobešce) už by Jirka mohl
drtit národ svým rapem.

  

Tedy ona bude Na Dobešce mezitím ještě jedna zkouška 6.11., ale to my nemůžeme. Jdeme
6.11. jako Panelfotři oslňovat diváctvo do Balbínky.

  

Je mi líto, že mi jedna veřejná zkouška Na Dobešce takto uteče, neb Na Dobešce je až
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neskutečně  příjemně.  Diváctvo je naladěno na srandu a taky chodí v hojném počtu (tak 150
lidí - zcela plno, ačkoliv v televizi fotbal s Irskem). A vydrželi od půl osmé do jedenácti - my ty
lidi obdivujeme....

  

Je zajímavé vidět mistry mluveného slova, kteří jsou již na HBO zavedeni. Třeba Lukáš
Pavlásek obveseloval diváctvo v kuse jedenáct a půl minuty (my mu to měřili!) a celou dobu to
lidi bavilo. Člověk ví, jak je i jen pár minut na jevišti dlouhých.

  

Skoro dvanáct minut - to je kláda. Koukat na Daniela Čecha či Michala Nedvěda a další je pro
mne nejen poučné, ale se i hodně zasměju. Komenský by měl radost, učím se, a ještě se u toho
bavím.

  

Já jsem si na té veřejné zkoušce také vrznul. Sice drtivý úspěch nebyl (mám uši, to slyším), ale
ani po mně neházeli shnilý salát a rajčata,  takže spokojenost.

  

Mám radost, že našinec se ve světě neztratí, když vyleze z našeho rybníčku.

  

Jen to má tu nevýhodu, že strašně dlouho trvá, než to odvysílají. To, co jsme natočili  v květnu
2009 bude prý nasazováno postupně od března 2010....Mně říkali, že 2 až 4 věci by mi do
vysílání vzali. Tak si už od jara z nervozity okusuji nehty (ted´zrovna na levé noze, na rukou už
mi nehty došly) -  zda mi to opravdu vezmou? Jak to vyšlo? Při Karkulce jsem si bacil do
mikrofonu a pak ho chytal... Nebudu tam vypadat jako vůl? A hlavně - oni dávají do prostřihu
nádherné ženské, které se zbožně dívají na umělce a krásně se smějí.... Zdalipak i na mne
budou zbožně koukat krásné ženské?

  

Ale tohle bylo na jaře, to už neovlivním....

  

Ted´ abychom zvládli natáčení naostro. Tam je to jednou a dost - žádné opakování. Bude to
8.11. a 22.11. v Retrobaru (tam, jak  ústí Francouzská do Míráku). Je to veřejně přístupné a
bývají tam i hvězdy.
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Takže jestli se někdo chce kouknout jak Arnošt, Jirka Kyncl nebo já pliveme do stejného
mikrofonu jako velký Matonoha, Pazderková, Miloš Knor a jiní, tak se do Retrobaru přijd´te
podívat. Je tam docela psina. Navíc, jak jsem psal posledně, já tam dostanu guláš a peníze. Na
světě je krásně!

  

Tož tak přátelé.  Více je na www.nastojaka.cz
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http://www.nastojaka.cz

